
 
  

Zápis č. 6/2024 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: KV213 
Datum a čas: 19. 6. 2024, 15:00 h 
 
 

1. PhDr. Lukáš Círus, Ph.D  
2. PhDr. Barbora Lanková, Ph.D. 
3. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
4. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. 
5. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 

 
 

6. Mgr. Lucie Zušťáková 
7. Vladislav Čermák 
8. Tereza Laliková 
9. Veronika Přibíková 

 
 

omluveni: 
1. doc. Mgr. Jaroslav Říčan, Ph.D. 
2. Bc. Lucie Lebrušková  
3. Šimon Růžička 
4. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 

 
Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
 
 
Program: 

 
1. Čerpání rozpočtu k 30. 4. 2024 
2. Výdaj z FRIMu – 1.100.000 Kč, projektová dokumentace pro rekonstrukci sportoviště 
3. Různé  

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 05/2024 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 15. 5. 2024, v předložené verzi. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné další nesplněné úkoly. 
 

 



 
1. Čerpání rozpočtu PF UJEP k 30. 4. 2024 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení Čerpání rozpočtu PF UJEP k 30. 4. 2024. 
 
Komentář – dr. Bertl 
Časový plán vývoje čerpání nákladů dodržen, až na překročení u OON u několika kateder a BOZP, ale 
ty budou do konce roku srovnány 
 
Vyjádření Ekonomické komise 
EK chtěla vysvětlit ceny energií a mezd 
Dr. Bertl  - vysvětlil mzdovou politiku a dopad změn ve výši zaručené mzdy 
 
Dr.Pavlíková - důsledkům zvýšení zaručené mzdy v roce 2024 se bude AS věnovat na zářijovém 
zasedání, kde bude projednávat stav čerpání rozpočtu k 30. 6. 2024. 
 
Děkan – informace z jednání asociace děkanů PF– financování VŠ by mělo být navýšeno o několik 
miliard Kč, i v roce 2025 bude projekt P zachován ještě se neví v jaké podobě a jak bude rozdělován.  
Asociace děkanů PF bude jednat s ministrem školství, mládeže a tělovýchovy ČR  o financování VŠ. 
 
Usnesení 1: 
AS PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 
změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Čerpání rozpočtu neinvestičních 
nákladů a ostatních osobních nákladů k 30. 4. 2024 v předloženém znění. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
2. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – projektová dokumentace pro rekonstrukci 

sportoviště, 1.100.000 Kč s DPH 
 

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF ve výši 1.100.000,- 
Kč.  
 
Předmětem projektové dokumentace je rekonstrukce stávajícího sportoviště s rozběhovou 
atletickou dráhou, zázemím, tribunou, workoutovými prvky na nově zakoupeném pozemku za 
Střední průmyslovou školou. 
 
Komentář – Dr. Bertl 
Projekt včetně statického posudku a inženýrských sítí je nutný pro rekonstrukci sportoviště. 
Zakoupený pozemek je potřeba upravit a začít využívat. 
Vybudováním nového sportoviště do budoucna ušetříme za pronájmy stadionů pro výuku atletických i 
dalších disciplín. 
Výběrové řízení proběhlo 2x, první finanční limit byl nižší a žádný kandidát ho nekaceptoval. 
Vyjádření Ekonomické komise: bez připomínek, logický krok 
 
 



 
Usnesení 2: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF na financování projektové dokumentace investiční akce 
„Vybudování sportoviště u SPŠ“ ve výši 1.100.000,- Kč s DPH. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
__________________________________________________________________________ 
 
3. Různé 

 
3.1 Stav rekonstrukce 

- Nově zastřešena trafostanice 
- Zaizolováno podzemí auly  
- V aule vytvořena 2 bezbariérová místa  
- Prováděcí dokumentace není dodávána dle harmonogramu, realizace prací se tím 

zpožďuje, projektatnt byl důrazně vyzván k nápravě 
 
3.2 Přesun termínu listopadového zasedání AS na 13.11. 2024 

S ohledem na termín slavnostního zasedání VR dne 20.11.2024 děkan doc. Bláha žádá o 
přesun plánovaného  zasedání AS PF.  
Prodiskutováno, bez námitek, přizpůsobil se i AS UJEP.. Termín výročního 
shromáždění akademické obce PF UJEP bude určen na zářijovém zasedání AS PF. 

 
3.3 Seznámení s budovou KV z pohledu nákladů PF 

 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 18. září 2024 v 15:00 h v místnosti  
CS 502.  
 
 
 
 
19. června 2024 

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  

 předsedkyně AS PF UJEP  
 


